
Sophienborg Park 

Afdeling 410-0 

Referat af bestyrelsesmøde den 1. november 2017 kl. 16.00 

 

 

Tilstede var Flemming, Annie og Doris  

Lokalkontoret ikke mødt 

Mødet blev afholdt i fælleshuset. 

 

             Dagsorden:  

1. Valg af referent.  

2. Lokalkontoret. 

3. Fælleshuset. 

4. Mødeplanlægning frem til ordinært afdelingsmøde. 

5. Vedligeholdelsesplan - Budget 

6. Siden sidst 

7. Husorden 

8. Eventuelt 

 

 

 

Ad 1: Doris 

Ad 2: Intet. Ingen var mødt 

Ad 3: Intet 

Ad 4: 9.11.2017 bestyrelsen deltager i et møde på Huginsvej.  

           14.11.2017 bestyrelsen planlægger temaaften for beboere ang. Budgetlægning. 



             30.11.2017 bestyrelsen deltaget i et Kursus på Højager 

             4.12.2017 temaaften for beboere ang. Budgetlægning kl. 19.00 

(budgetfremlægning ved Flemming, ca. 20 min. vedligeholdelsesplan ved Annie, ca. 40 

min. opfølgning ved Flemming med intentioner, input fra beboere) 

             6.12.2017 bestyrelsesmøde (fremover hver 1. onsdag/måned)                      

 

Ad 5: Annie gennemgik vedligeholdelsesplanen pkt. for pkt. Hun havde fundet udgifterne 

for de seneste år i regnskaberne, så beløbene i planen bliver så realistisk som muligt. Der 

var flere poster som blev diskuteret og tilrettet. Andre skal lige drøftes med Lejerbo. 

Nogle beløb var gengangere i andre punkter, så der skal tilrettes. Annie fik den opgave at 

finde det reelle forbrug for hver enkelt post (Flemming prøver at finde tallene). 

Gennemgangen og diskussionen af hele vedligeholdelsesplanen tog flere timer, så de 

resterende punkter blev udeladt og tages op ved næste møde. 

Ad 6: Udsat 

Ad 7: Udsat 

Ad 8: Intet 

 

 

 

 

 

Doris 

 

 

 


